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Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radna MARIA KOZAK  
 
Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo ja chciałam zapytać o taką 
rzecz, zawsze w prognozie finansowej na dany rok był wykaz dróg przeznaczonych do 
remontu w tym na 2016 rok nie ma. Chciałam zapytać czy będzie, czy nie będzie. To jedna 
rzecz. Natomiast druga rzecz, prosili mnie państwo, dwoje starszych ludzi, którzy, po prostu 
opłata za śmieci jest dla nich dużym obciążeniem. Pytali mnie, gdzie mogą się udać żeby, i 
czy w ogóle mogą, żeby ta opłatę zmniejszyć? Nie produkują popiołu bo do PEC należą. Byli 
w Związku Komunalnym Gmin odesłali ich do Lublina. I tyle, dziękuję bardzo. 
 
Z-ca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC  
 
Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, praktycznie zostało mi odpowiedzieć 
tylko na dwa pytania, bo na pierwsze pytanie zadane przez Panią radną Marię Kozak w 
trakcie sesji Pan Burmistrz już odpowiedział. Dotyczyło ono wykazu dróg do remontów. 
Drugie pytanie dotyczyło zmniejszenia opłaty jakiemuś naszemu mieszkańcowi z tytułu nie 
produkowania popiołu. No nie jest to dopuszczalne, nie ma takiej możliwości. Tu obowiązuje 
system, ja wiem, że ktoś może nie produkować popiołu ze względu, że jest podłączony do 
PEC-u lub stosuje ogrzewanie gazowe. Następny mieszkaniec pewnie by powiedział, że nie 
kosi trawnika albo ma niewielki trawnik i tak dalej w związku z tym by chciał... no te 
praktyki są niedopuszczalne bo one by naruszały pewne zasady równości. Aczkolwiek, tu Pan 
45 Burmistrz mi podpowiada, że będziemy pracowali i właściwie już w przyszłym roku nad 
zmianą metody stosowania tych stawek. 


